



The Tri-Gantics

Rockin' Blues, Rock'n' Roll, whatever tag you have to put on it, it most certainly swings and rocks and rolls like there's a party going on.

Their impressive list of live shows spans already all over Europe, including France, Spain, Italy, Croatia, Luxembourg, Liechtenstein, Germany, Switzerland, and of course Austria, the home of this power trio.

Following their 2018 7" vinyl single, their first album was released on Part Records in November 2019. The album was recorded at the Blackshack Studios with a "vintage" sound and is 100 percent original songs. It will be released on 12" 180g heavy vinyl in early Summer 2021!

At their gigs, you'll also be treated with some T-Bone Walker and Freddie King songs for good measure. Let them rock your blues away!

The Tri-Gantics

Rockin' Blues, Rock'n' Roll, in welche Schublade ihr es auch immer stecken möchtet, auf jeden Fall swingt und rockt und rollt es daß die Hütte kracht! Die beeindruckende Liste der Live-Konzerte des Power-Trios geht mittlerweile kreuz und quer durch Europa. Frankreich, Spanien, Italien, Kroatien, Luxemburg, Liechtenstein, Deutschland, Schweiz und natürlich Österreich, der Heimat dieses Power-Trios.

Nach ihrer 2018er Debut Vinyl Single, wurde im November 2019 das erste Album auf Part Records veröffentlicht. Aufgenommen in den Blackshack Studios mit richtig fettem „vintage sound“ enthält der Longplayer ausschliesslich Eigenkompositionen. Stilgerecht wird eine Langspielplatte in 12" 180g schwerem Vinyl im Frühsommer 2021 nachgereicht!

Bei Ihren Konzerten gibt's ausserdem noch Sahnestückchen von T-Bone Walker bis Freddie King zum hören. Let them rock your blues away!

booking@thetrigantics.com
www.thetrigantics.com
www.facebook.com/thetrigantics
www.reverbnation.com/thetrigantics
www.instagram.com/thetrigantics/